

Title (en)

SPLITWING KEEL.

Title (de)

KIEL MIT GESPALTENEM FLÜGEL.

Title (fr)

QUILLE A AILE FENDUE.

Publication

EP 0229785 A1 19870729 (EN)

Application

EP 86904045 A 19860707

Priority

AU 133685 A 19850705

Abstract (en)

[origin: WO8700136A1] A keel structure (9) adapted for use on sailing craft, comprising a pair of like dimensioned keel members (10, 11) each of which is connected at an upper end to a hinge means (12), the keel members (10, 11) each having an inner surface (8) which in a first position cooperate to form a keel (6) and means (13) to permit the keel members (10, 11) to be hingedly moved in a manner such that when moved out of the first position, the effective length of the keel (6) is reduced.

Abstract (fr)

Une structure de quille (9) conçue pour être utilisée sur des bateaux à voile comprend une paire d'éléments de quille de dimensions semblables (10, 11), dont chacun est relié à une extrémité supérieure par une charnière (12), les éléments de quille (10, 11) présentant chacun une surface intérieure (8) qui, dans une première position coopèrent pour former une quille (6) et un dispositif (13) permettant aux éléments de quille (10, 11) d'être déplacés sur leur charnière de telle sorte que lorsqu'ils quittent leur première position, la longueur effective de la quille (6) est réduite.

IPC 1-7

B63B 3/38

IPC 8 full level

B63B 41/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B63B 41/00 (2013.01); **B63B 2039/065** (2013.01); **B63B 2041/003** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8700136A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8700136 A1 19870115; EP 0229785 A1 19870729

DOCDB simple family (application)

AU 8600190 W 19860707; EP 86904045 A 19860707